
 

Referat styremøte 5 - 2018 
 
Tilstede: Jan Gjennestad, Johnny Skjoldal, Kato Magne Bruland, Terje Natland og Thomas Tuft (vara),  
 
Ikke møtt: Anita Jensen, Edith Sofie Tvedt (vara) 
 
 
Sted:  Styrerommet, Bergen Travpark. 
Tid:  30.05.18 kl. 17.00 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 
Referat fra forrige styremøte godkjent. 
 

2. Sette dato for neste styremøte 
Neste ordinære styremøte blir tirsdag 28.08.18 kl.17.00 
 

3. Økonomi 
Til-Start koster mer enn vi får i tilskudd. Serveringen er det som koster. Ønsker pris under 100 
kr per kuvert på neste samling. Forbundssekretær tar dette opp med serveringen ved 
bestilling. 
 

4. Orientering fra generalforsamling Bergen Travpark AS/Bergen Traverbane As 
Styremedlemmer som var tilstede på generalforsamlingene orienterte resten av styret om 
generalforsamlingene. 

 
5. Orientering fra møtet på Stortinget og Bjerke 

Forbundslederen informerer om møtet på Stortinget og møtet med sportsavdelingen på 
Bjerke. 
 

6. Orientering fra Landsråd 
Forbundslederen informerer om sakene som ble tatt opp på landsråd. 
 

7. Sak fra amatørforeningen 
Forbundet har fått inn søknad om tilskudd til amatørforeningen.  
Forbundet har dessverre ikke midler til å prioritere dette i år. Forbundet syns også det er 
forunderlig at kusker som ikke har betalt kontingent per 31.12.17 får kjøre i amatørløpene i 
2018. Forbundssekretær svarer amatørforeningen. 
 

8. Pågående saker: 
Til-start for eldre: Thomas Tuft informerer om status på prosjektet. 
Voltepraksis: Denne starter sammen med Til-Start for eldre. 



Næringsforum: Nordhordland Tråvlag har invitert Olje og Energi minister til å delta på V75 
førstkommende lørdag. Forbundsleder har også invitert politikere til å være med denne 
dagen. Landbrukskontoret på Voss kommer på lunsjtrav om to uker. 
 
 

9. Eventuelt: 
Du-Midler: Forbundet har fått en orientering fra styret i DNT. Denne saken tas opp igjen på 
neste styremøte. 
Til-Start: Høstens datoer: 02.09 for 2016 årgang og 11.11 for 2017 årgang. 
Ponnifestival: Veldig bra festival, og ponniavdelingen har gjort en kjempe jobb. 
 

 
Møtet ble hevet 18:30 
 
 
 
Lisa Pickersgill, referent 
 
 
 
 
 
 
 

Jan Gjennestad           Terje Natland   
 
 
 
 
 
 Johnny Skjoldal    Kato Bruland   Thomas Tuft 


